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Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Kollégáink jelzése alapján szeretnénk felhívni a figyelmét arra az anomáliára, hogy a 

kormányhivatalokban dolgozó orvosok, tisztiorvosok kormánytisztviselői jogállásba sorolásuk 

révén, bérezés tekintetében jelentős hátrányba kerültek az eü. szolgálati jogviszonyban 

dolgozókhoz képest. 

A nevezett közfeladatot ellátó orvosok jellemzően komoly szakmai tapasztalattal és 

nemegyszer több szakvizsgával is rendelkeznek.   

Jelentős szerepük volt a világjárvány kezelésében, fontos feladatot látnak el a betegségek 

megelőzésében, a védőoltásrendszer fenntartásában. Ezeken túlmenően megkerülhetetlen a 

szerepük a munkavédelemben, a munkaegészségügyben és az egészséges környezet 

kialakításában. Ellenőrzik a kórházakat, rendelőket. Amennyiben szükséges, határozatokat 

hoznak, hatósági feladatokat látnak el.  

Mint ismeretes, a 2020. évi C. törvény bevezetésével az orvosok többségének a bére jelentősen 

megemelkedett, azonban ez a béremelés nem vonatkozott a kormánytisztviselőként dolgozó 

tisztiorvosokra. Így azok bére jelenleg fele, harmada az eü. szolgálati jogviszonyban 

foglalkoztatottakéhoz képest.  

A jelentős bérfeszültség miatt megindult az elvándorlás. Az így megüresedett állásokat pedig 

lehetetlen betölteni a fentebbi okok miatt.  Véleményünk szerint ez rövid időn belül komoly 

működési gondot okozhat a fent nevezett területeken. 
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Nem értünk egyet a jelenlegi „átmeneti” megoldásokkal, hogy a megüresedett és betöltetlen 

helyek tisztiorvosi feladatainak ellátásával védőnőket, járványügyi felügyelőket esetleg 

jogászokat bíznak meg. 

Javasoljuk, hogy a tisztiorvosok is az Eszjtv.-nek megfelelő bérbesorolásba kerüljenek. 

Országosan 150-200 tisztiorvost érintett, így viszonylag kis ráfordítással megelőzhető lenne a 

további elvándorlás. 

Várjuk mielőbbi segítő támogatását! 
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